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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat over het bericht «Weer meer CO2-uitstoot veroorzaakt door 
biomassa» (ingezonden 8 december 2021). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat de CO2-uitstoot door biomassa 
met 16 procent is toegenomen in 2020?1 

Vraag 2
Hoeveel geld is er aan subsidie naar biomassa gegaan dit jaar? 

Vraag 3
Hoe rijmt u dit met de uitvoering van de motie-Van Esch waardoor het besluit 
is genomen om geen nieuwe subsidies voor biomassa af te geven (Kamer-
stuk 30 175, nr. 360)? 

Vraag 4
Hoeveel publiek geld gaat er, ondanks de uitvoering van de motie-Van Esch, 
nog naar biomassa? 

Vraag 5
Wat zijn de verwachtingen voor de uitstoot van biomassa in 2021? 

Vraag 6
Hoe staat het met de uitvoering van de motie-Van Raan en Leijten over 
voortaan de uitstoot door de bijstook van biomassa meten (Kamerstuk 
35 668, nr. 27)?

1 Telegraaf, 2 december 2021, «Weer meer CO2-uitstoot veroorzaakt door biomassa». (https://
www.telegraaf.nl/nieuws/1871382494/weer-meer-co2-uitstoot-veroorzaakt-door-biomassa)
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